
Nevěřte médiím! Opakují sestry a pečovatelé
a prozrazují: Naprostá většina lidí přijatých
do nemocnice jsou plně očkovaní!
- CZ24 News | 8. září 2021

Podle médií se v současné době potýkáme s „neočkovanou pandemií“, ale zdravotníci vyprávějí jiný
příběh. Říká se, že v nemocnicích jsou většinou plně očkovaní pacienti. Videa zveřejnila společnost
Red Voice Media.

“Poškození vakcínou?” ptá se někdo během protestu zdravotní sestry na jednotce intenzivní péče.
“Třicet tři,” odpovídá. „Jen tento týden byli tři lidé, kteří byli plně očkováni.“

Nevěřte médiím

Uvádí, že třicetiletá žena začala silně krvácet do 48 hodin od očkování. “Moc toho lituje,” říká. a v
zápětí dodáva, že žena nyní bojuje o život. Má dvě děti.

Média tvrdí, že 90% pacientů s koronou v nemocnici není očkováno. Podle sestry je to lež. “Vidím
téměř jen lidi, kteří byli očkováni.” Také neočkovaní, ale nevěřte médiím. To je všechno nesmysl. “

Zdravotní brat vysvětluje, že v nemocnicích jsou většinou očkovaní lidé. „Jsou nemocnice plné
pacientů s koronou?“ Ptá se ho někdo. „Jsou tam téměř jen lidé, kteří byli očkováni a poté kvůli
tomuto očkování přicházejí do nemocnic,“ odpovídá sestra.

Dodává, že je tomu tak po celém světě.
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